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Voorzitter Dhr. Matt Kanters

Commissiegriffier Mw. Joyce le Comte 

Commissieleden/ 
woordvoerders 

Mw. Gerty Jansen (DOP)
Dhr. Hans Bos (DOP)
Dhr. Joop van Lanen (DOP)
Dhr. Robin Gruijters (CDA)
Mw. Gea van Mensvoort (CDA)
Dhr. Paul van Schaick (CDA)
Dhr. Ronald Jacobs (GVB)
Dhr. Bart van den Hoogen (GVB)
Mw. Lianne Strik – van Hout (GVB)
Dhr. Frans Dijcks (VVD)
Dhr. Ferenc Koolen (VVD)

Portefeuillehouders Burgemeester Caroline van den Elsen (agendapunt 8)
Wethouder Henri Willems (agendapunten 5, 6, 7 en 9)
Wethouder Ben Brands is niet aanwezig (agendapunt 5)

Ambtelijke 
ondersteuning 

-

Aanwezig

Insprekers Tom Tielemans (bij agendapunt 3 over agendapunt 5)

Extern -

De commissievergaderingen kunnen worden nageluisterd op www.boekel.nl.

1 Opening

De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur en heet alle aanwezige raads- en burgerleden, collegeleden, 
ambtenaren, de aanwezigen op de publieke tribune welkom. 
Dit is weer de eerste raadscommissie na het zomerreces.

Mededeling wethouder Ben Brands is niet aanwezig in verband met andere verplichtingen. Wethouder Willems 
neemt het stukje ‘duurzaamheid’ voor zijn rekening.
Dhr. Joop van Lanen is iets verlaat.

2 Vaststelling agenda

Iedereen kan instemmen met de agenda.

3 Spreekrecht burgers

Dhr. Tom Tielemans heeft zich aangemeld voor het burgerspreekrecht en wel bij agendapunt 5. Hij is voorzitter 
van Handboogvereniging Doele Willem III. 

De bijdrage van dhr. Tielemans is integraal opgenomen als bijlage bij deze advieslijst.

Dhr. Dijcks (VVD) vraagt de inspreker of deze al contact heeft gelegd met andere verenigingen met de vraag of 
er behoefte is aan de ruimte op het dak voor zonnepanelen. 
Dhr. Tielemans geeft aan dat er nog geen contact is geweest. 
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4 Vooruitblik op de onderwerpen die gaan spelen binnen portefeuillehouders 
Regio Brabant Noordoost en stukje terugkoppeling van bijeenkomsten die 
hebben plaatsgevonden.

Burgemeester van den Elsen heeft twee punten.
1. Vanaf 7 juli dit jaar is zij toegetreden tot de stuurgroep Zorg en Veiligheid en ook tot het dagelijks bestuur 

van het Zorg en Veiligheidshuis. 
2. Wat betreft de opvang van vluchtelingen en statushouders is afgelopen week een memo aan de raad 

gestuurd. Binnen de regio trekt Boekel samen op met andere gemeenten in het opvangen van vluchtelingen 
en statushouders. In de memo wordt een toelichting gegeven op de huidige situatie. De kans is groot dat we 
een opgave erbij krijgen in den lande en dus ook in Boekel. Daar waar het nu om 51 mensen uit Oekraïne 
gaat, zullen dit er wellicht 65 worden.
Wat betreft de huisvesting van statushouders realiseren we de taakstelling met tijdelijke locaties. Dat 
betekent dus wel dat de mensen nog geherhuisvest moeten worden. Dat is een grote uitdaging voor onze 
gemeente. We zijn op zoek naar meer semipermanente locaties. 
Tot slot de vraag wat Boekel doet aan de meer grootschalige opvang? Op dit moment heeft Boekel daar geen 
mogelijkheid voor om een grootschalige AZC in te richten. We spreken hierover in de regio. Wel is er vorige 
week een extra groepswoning in Huize Padua beschikbaar gesteld voor minderjarige alleenstaande 
vluchtelingen (8 personen).

Wethouder Willems heeft eveneens een aantal punten. 
Regionaal overleg WMO:
- Specialistische inloop functie GGZ moet een lokale invulling krijgen vanaf 2024
- De contouren van WMO 2024 – 2028 (centrumregeling) zijn aan de orde geweest. 
- Voor het Client ervaringsonderzoek wordt een nieuwe stijl gecreëerd. Ieder jaar wordt eenzelfde rapport 

uitgebracht, zodat er dan gebenchmarkt kan worden. 
- Jeugd; evaluatie van de centrumregeling. Raad goed meenemen is van belang. Er is een memo 39 

verstuurd. Eindrapportage is daar toegelicht. Eind december kan de raad een nieuwe zienswijze indienen op 
de nieuwe centrumregeling. Begroting is vastgesteld. 

- In de regio is 30.000 euro beschikbaar gesteld om meer aandacht te hebben voor complexe scheidingen. Het 
geld is bedoeld voor regionale scholing. 
Participatie en werkvoorzieningsschap. We hebben een vergoeding van het rijk gekregen voor mensen die in 
de WsW komt. We hebben minder mensen geholpen, maar wel het geld gekregen. Dat geld is opzijgezet. Dat 
geld wordt gereserveerd. 
Ruimte, mobiliteit en wonen: Deelprogramma’s op een rijtje gezet en afgesproken is dat deze in een 
strategisch verkeersprogramma 2030 worden opgenomen.

- Co arbeidsmarkt: er is arbeidsmarkt krapte. Er wordt advies ingewonnen of er ergens arbeidspotentieel 
gevonden kan worden. 

- Werkgeversservicepunt: ook daar richten we ons op onbenut arbeidspotentieel. 
- GGD Hart voor Brabant: Er hebben een aantal Webinars plaatsgevonden over de actualisering basispakket. 

Nieuwe raden zijn meegenomen in interactieve sessies. Binnen het DB is wethouder Willems benoemd tot lid. 
Innovatieve projecten 2023 komen er weer aan. Spelregels worden wat scherper gesteld.

- Geo park Peelhorst en Maasvallei: er zijn boeken uitgebracht en is een plan opgesteld op weg naar UNESCO 
status. Er is een check geweest hiervoor. We zijn op de goede weg, maar we moeten wel op breder vlak 
draagvlak creëren.

Dhr. Koolen (VVD) heeft een vraag over regionaal overleg Wmo. Wat is de reden voor de lokale invulling 
specialistische inloop functie GGZ? 
Wethouder Willems antwoordt dat de subsidieovereenkomst eind 2021 af is gelopen en die is niet verlengd. Als 
gemeente gaan we lokaal invulling geven hieraan. Dat de contracten niet verlengd zijn heeft o.a. te maken met 
de prijsstelling. We gaan nu verder met Huize Padua om hier invulling aan te geven.

Mw. Jansen (DOP) heeft een vraag over de 30.000 euro voor de complexe scheidingen. Wethouder Willems geeft 
aan dat dit komt van het interne budget dat beschikbaar is. Het is specifiek voor mensen die te maken hebben 
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met complexe scheidingen. De wachtlijsten lopen op en we willen hier meer mensen opzetten om de scheidingen 
te behandelen.

Mw. Mensvoort (CDA) heeft een vraag over de UNESCO status en de gevolgen hiervan voor de boeren. 
Wethouder Willems geeft aan dat dit er los van staat.

Advies -

Actie Verzoek aan de fracties om mee te denken over mogelijke locaties voor de opvang van de 
vluchtelingen uit Oekraïne. 

Toezeggi
ng

-

5 Raadsvoorstel inzake financiële bijdrage verzoek Doele Willem III 

Voorgesteld besluit:

Een subsidiebedrag ad € 66.000, - beschikbaar stellen voor het inventarisatierapport, asbestverwijdering en 
nieuwe dakbedekking en dit bedrag te verwerken in de bestuursrapportage 2022. 

Wanneer uw raad positief besluit over dit voorstel handelt u preventief en vooruitlopend op de wet- en 
regelgeving waarin geregeld is dar alle asbestdaken voor 2028 verwijderd moeten zijn. Bovendien betekent uw 
besluit dat stappen worden gezet wat betreft de verduurzaming van de sportaccommodaties.

Eerste termijn 
Woordvoerders in eerste termijn: dhr. Bos (DOP), dhr. Jacobs (GVB), dhr. Dijcks (VVD), dhr. Van Schaick (CDA)

Vragen die gesteld worden en opmerkingen die gemaakt zijn:
- Prima plan om het asbest dak te vervangen. Goed initiatief. DOP ondersteunt dit plan. Ook de manier waarop 

het vervangen wordt, namelijk met oog voor de duurzaamheid. 
- Offertes in voorstel zijn van begin dit jaar. Dit lijkt nogal gedateerd. In hoeverre zijn de offertes nog actueel? 
- Beleid voor verduurzaming verenigingen is nog niet vastgesteld. Kunnen we verenigingen achteraf nog een 

subsidie geven?
- Als er een goed dak wordt gerealiseerd met 34 panelen en dit met 140 panelen kan worden uitgebreid, kan 

de gemeente dit dan voor het rest van het dak uitvoeren en ten gunste laten komen van andere 
verenigingen?

- Hoe staat de wethouder tegenover het voorstel van de inspreker om met terugwerkende kracht de zaken te 
regelen?

- Hoort de verduurzaming door het plaatsen van zonnepanelen en de ledverlichting niet tot de 
vervangingsinvestering? En staat de gemeente dan niet aan de lat?

- De beleidskaders worden nu gebruikt om een en ander niet toe te kennen. Oproep aan de wethouder om 
terug te komen met dit voorstel en daarin dan de consequenties helder weer te geven.

-
Reactie wethouder Willems op de eerste termijn.
De grote vraag die overblijft is hoe we omgaan met zaken die nog niet gerealiseerd zijn. Zonnepanelen en 
ledverlichting? 
Wat betreft de offertes voor het vervangen van het asbest dak is nog niet nagegaan of de offertes nog courant 
zijn. De wethouder neemt aan dat dit besproken is met de leveranciers. 
Wat betreft de zonnepanelen en de ledverlichting hierop komt de wethouder later terug. Er is een nieuwe 
beleidsmedewerker mee bezig. Die verdiept zich er op dit moment in. In december komt het college met een 
duurzaamheidsvoorstel. We constateren dat er landelijke subsidieregelingen zijn e.d. en in eerste instantie wil 
het college met verenigingen meedenken om te zien of de gemeente hen kan helpen om op die landelijke 
regelingen in te schrijven. Dit wordt in een voorstel of memo vervat en wordt naar de raad gestuurd.
Komt er een andere regeling dan kan hier voor Doele Willem III met terugwerkende kracht naar gekeken 
worden. Ze moeten niet de dupe worden van het te snel nemen van duurzaaamheidsmaatregelen.
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Er is ruimte voor meer zonnepanelen op het dak. In de notitie die geschreven gaat worden wordt dit 
meegenomen. Dan kijken of we hier invulling aan willen geven. Wethouder Willems wil dit goed afwegen. Het 
moet niet zo zijn dat we iets op het dak leggen wat we laten niet kunnen gebruiken.

Woordvoerders in tweede termijn: dhr. Van den Hoogen (GVB), dhr. Bos (DOP), dhr. Dijcks (VVD)
- Met 140 panelen op een dak moet je rekening houden met de constructie van het dak.
- Validiteit offertes checken? Dit kan consequenties hebben voor het voorstel.
- Als de raad een bewuste keuze wil maken, dient een bijgesteld voorstel voorgelegd te worden!

Wethouder Willems reageert in tweede termijn. Aanpassen van het raadsvoorstel gaat niet gebeuren. Dit ligt 
voor en hierover kan de raad besluiten. De wethouder wil het raadsvoorstel nog wel meer toelichten, maar er 
komt geen aanpassing. Uiteraard kan de raad zelf met een motie en/of amendement komen. 

Afronding
Het voorstel gaat als bespreekstuk naar de raadsvergadering van 6 oktober 2022?  

Advies Raadsvoorstel inzake financiële bijdrage verzoek Doele Willem III gaat als discussiestuk naar de raad 
van 6 oktober 2022

Actie -

Toezeggi
ng

Het college komt nog met een voorstel of memo over de landelijke subsidieregelingen en hoe hierin 
kan worden meegedacht met verenigingen om op die landelijke regelingen in te schrijven. 

6 Raadsvoorstel inzake privatisering VV Boekel Sport

Voorgesteld besluit:

1. Instemmen met een bijdrage in de kosten van de privatisering Boekel Sport voor een bedrag ad. € 48.822 
(incl. BTW) en deze kosten meenemen bij de bestuursrapportage 2022; 

2. Onderschrijven van de beleidslijn om de kosten van onderhoud en vervanging gebouw-gebonden- en 
technische installaties na privatisering voor rekening en risico van de vereniging te laten zijn.

De gemeente en voetbalvereniging Boekel Sport zijn tot overeenstemming gekomen om het proces van 
privatisering met elkaar te doorlopen. Dit proces is vastgelegd in een erfpachtovereenkomst met afhankelijk 
opstalrecht en is al gepasseerd bij de notaris. In het privatiseringsproces is een aantal zaken overeengekomen, 
die ter besluitvorming aan uw raad worden voorgelegd.

Wethouder Henri Willems geeft een toelichting op het voorstel.
Er zijn recent ontwikkelingen geweest m.b.t. dit voorstel. Er is contact geweest met Boekel sport en er heeft een 
overleg plaatsgevonden. De vereniging is heel tevreden met het besluit van de raad om geld beschikbaar te 
stellen twee kunstgrasvelden. De velden zien er goed uit. Het privatiseringstraject is nu ingezet om een en ander 
te realiseren. Er wordt gesproken hoe om te gaan met technische installaties. De installaties vallen na 
privatisering onder verantwoordelijkheid van de vereniging. Ze ondersteunen het voorliggende voorstel. Het 
college vraagt om 48.000 euro voor het privatiseringsproces. Dat is slechts een deel van wat nodig is voor de 
Boekelse sport. Er moet een nette accommodatie worden overgedragen. Boekel sport zijn al vooruitstrevend aan 
de slag gegaan met de vrijwilligers. 

Eerste termijn 
Woordvoerders in eerste termijn: dhr. Koolen (VVD), mw. van Mensvoort (CDA), dhr. Bos (DOP), dhr. Jacobs 
(GVB).

Vragen en opmerkingen die naar voren worden gebracht:
- Goed dat het raadsvoorstel nu inhoudelijk klopt en dat dit bevestigd is door Boekel Sport. Prima deze stap 

tot privatisering.
- Dat er al een door de notaris gepasseerde erfpachtovereenkomst ligt, heeft VVD verbaasd.
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- Is de erfafscheiding door en voor rekening van gemeente aangebracht? In de overeenkomst staat dat de 
gemeente de kosten betaalt. 

- Wat is de waarde van de keuze in raadsvoorstel. Is er nog iets te kiezen voor de raad?
- Zijn er bijlagen bij de overeenkomst. Wat zijn de financiële consequenties? 
- Veld 6 is uitgezonderd van privatisering. Waarom en welke consequenties heeft dit?
- Hoe zit het met de half miljoen euro aan afschrijving?
- Wat voegt het besluit onder twee toe? 

Wethouder Willems reageert op de bijdragen in eerste termijn. 
Wat betreft de bijdrage in de kosten voor privatisering, is het de gemeente die bij het afsluiten van een 
erfpachtovereenkomst een bodemonderzoek moet doen, stortkosten maakt e.d. Die kosten zijn voor rekening 
van de gemeente. Andere kosten zijn voor rekening van Boekel Sport. In het voorstel zijn de kosten gemaakt 
voor het privatiseringstraject in beeld gebracht. 

Interruptie door dhr. Koolen (VVD). Betreft het een aanpassing van de beleidslijn dat de gemeente de kosten 
voor de perceel afscheiding voor haar rekening neemt? 
Wethouder Willems geeft aan dat de gemeente ook zonder de privatiseringstraject verantwoordelijk is voor de 
erfafscheiding. Daar moet de gemeente voor zorgen. Die erfafscheiding was niet voor 100% in orde en daarvoor 
hebben we nu dus gezorgd. We willen een nette accommodatie overdragen als gemeente. 
Besluitpunt 2 toelichting: dit is toegevoegd, duidelijk te maken dat dit bij het privatiseringstraject hoort.

In tweede termijn zijn de woordvoerders: dhr. Koolen (VVD), mw. van Mensvoort (CDA)
- Is de rol van de raad niet een wassen neus nu de erfpachtovereenkomst al is gepasseerd bij de notaris?
- Is het college zich bewust van precedentwerking wat betreft de erfafscheiding?
- Waarom is veld 6 uitgesloten van privatisering.
- En zijn er bijlagen bij de erfpachtovereenkomst?
- Graag nog een toelichting op het bedrag van 48.000 euro?

Wethouder Willems reageert op de tweede termijn.
Privatisering is de keuze vanuit de club zelf en dan gaat de gemeente samen met de club het traject in. Er zit 
geen precedentwerking op. Het is de keuze van deze club. We kunnen dezelfde weg volgen bij andere clubs.
Veld 6 is buiten de privatisering gebleven. Hier geldt nog de oude verantwoordelijkheid zoals die was. Is dit 
anders dan komt de wethouder hier in de raad nog op terug.
Bijlagen bij de erfpachtovereenkomst hier is de wethouder niet mee bekend.
Interruptie dhr. Koolen (VVD) zijn er bijlagen? Nee, is het antwoord.
Toelichting op de kosten die in totaal zijn gemaakt. De 48.000 euro betreft een bedrag dat de gemeente heeft 
uitgegeven aan bodemonderzoek, de overeenkomst en opstal. 

Afronding
Het voorstel gaat als bespreekstuk naar de raadsvergadering van 6 oktober 2022. 

Advies Raadsvoorstel inzake privatisering VV Boekel Sport gaat als bespreekstuk naar de raadsvergadering 
van 6 oktober 2022.

Actie Overgebleven technische vragen kunnen via de griffie aan het college gesteld worden.

Mocht blijken dat de situatie rond Veld 6 anders is dan nu aangegeven, komt de wethouder hier vóór 
de raadsvergadering op terug bij de raad.

Toezeggi
ng

-

7 Raadsvoorstel inzake aanwijzen vertegenwoordigers in 
samenwerkingsverbanden en organisaties
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Voorgesteld besluit:

Vaststellen van het Raadsbesluit inzake de aanwijzing van vertegenwoordigers in samenwerkingsverbanden en 
organisaties 2022-2026.

Eerste termijn woordvoerder Dhr. Koolen (VVD), dhr. Van den Hoogen (GVB), mw. Jansen (DOP), dhr. Gruijters 
(CDA), dhr. Dijcks (VVD)

- Actieve bestuurlijke participatie bij samenwerkingsverbanden is voor de VVD belangrijk. VVD betreurt dan 
ook het besluit van de coalitie om een college te vormen met twee wethouders i.p.v. drie. 

-
Afronding
Het voorstel gaat als hamerstuk naar de raadsvergadering van 6 oktober 2022.  

Advies Raadsvoorstel inzake aanwijzen vertegenwoordigers in samenwerkingsverbanden en organisaties gaat 
als hamerstuk naar de raad van 6 oktober a.s.

Actie -

Toezeggi
ng

-

8 Raadsvoorstel inzake Regionaal Veiligheidsplan

Voorgesteld besluit:

Voorgesteld wordt om als zienswijze in te dienen dat wordt ingestemd met het Ontwerp Regionaal 
Veiligheidsplan Oost-Brabant 2023-2026.
In dit plan staan de algemene strategische doelen die de gemeenten, Openbaar Ministerie (OM), politie en 
andere partners in deze periode op het gebied van veiligheid nastreven en de prioriteiten die daarbij worden 
gesteld. Hierbij is rekenschap gegeven aan de landelijke prioriteiten. Het plan vormt samen met de Integrale 
Veiligheidsplannen van de gemeenten binnen een basisteam voor de komende 4 jaar het kader voor de 
veiligheidsaanpak. 

Eerste termijn woordvoerders: dhr. Van Lanen (DOP), dhr. Koolen (VVD), dhr. Van den Hoogen (GVB)

Vragen en opmerkingen die naar voren worden gebracht:
- Is het mogelijk, daar waar het kan, het plan te vertalen naar ambities/acties/activiteiten die voor de 

gemeente Boekel van belang zijn?
- Wat betreft de verdeling van de Fte’s is het van belang dat we in onze gemeente wel het gevoel hebben dat 

de Boa’s expliciet ervoor ons zijn.
- Het plan heeft een hoog abstractieniveau. 
- Het aantal incidenten met personen met verward gedrag stijgt. Is er ook in onze gemeente sprake van een 

stijging.
- De gemeenteraden mogen 1x in de 4 jaar de doelen vaststellen. Hoe is de volgorde van betrokkenheid van 

de gemeenteraad? 
- Kan de burgemeester een beeld schetsen van wat toename van dreigingsniveau 3 voor de toekomst gaat 

beteken voor de gemeente.

Burgemeester van den Elsen reageert
Het Regionaal veiligheidsplan wordt samen met 32 gemeenten opgesteld en heeft daarmee een vrij hoog 
abstractieniveau. Maar het krijgt nog een vertaling naar het Integraal Veiligheidsplan en dan nog naar een 
uitvoeringsplan. Dan wordt het concreter. Het IVP heeft wel een overlap met het RVP, maar krijgt dan wel een 
meer lokale invulling. Het IVP is in concept gereed. Het wordt nu in concept voorgelegd aan buurtcoördinatoren. 
Boekel heeft een heel goed functionerend netwerk veiligheid. We kunnen dit netwerk goed inzetten om aan de 
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voorkant een reactie te geven op het IVP. Hebben we de reactie verwerkt in het eigen IVP dan krijgt de raad het 
voorgelegd en kan de raad hierop een reactie geven. Wat betreft de vraag of burgers worden betrokken bij het 
IVP antwoordt de burgemeester dat ervoor gekozen is het netwerk te betrekken. 
Verdeling Fte’s is wettelijk geregeld. Er is een norm die aangeeft dat er recht is op 1 fte per 5000 inwoners. Wij 
hebben recht op 2 fte’s. De wijkagent en operationeel expert zijn het aanspreekpunt voor de burgemeester. We 
hebben zeker wel de capaciteit waar we recht op hebben. Er is binnenkort een Veiligheidsdag en dan kan kennis 
gemaakt worden met de wijkagent. Boa’s staan buiten deze capaciteit. Die staan op een andere plek in de 
begroting.
Incidenten stijging verward gedrag; de ontwikkelingen in de regio zijn herkenbaar, ook voor Boekel. De digitale 
incidenten stijgen en ook de incidenten met verward gedrag 
Vooraf of achteraf raad betrekken bij het RVP en IVP: Bij het RVP kan de raad gehoord worden, nu is dit gedaan 
in de vorm van het inbrengen van een zienswijze. Bij het IVP heeft de raad instemmingsrecht raad. Dit plan 
komt eind dit jaar of begin volgend jaar naar de raad.
Wat betreft de aandachtsfunctionaris is dit een extra taak die is neergelegd bij de adviseur openbare orde en 
veiligheid. Het is geen extra fte.

In de tweede termijn dhr. Van Lanen (DOP), 
- Kan de raad meer expliciet betrokken worden bij wat nu voorligt?
Burgemeester van den Elsen geeft aan dat er aan de voorkant is nagedacht over hoe we de input gaan regelen. 
Themabijeenkomst of buurtpreventiegroep? Dit keer is gekozen voor het laatste. Als de raad aangeeft meer 
behoefte te hebben aan een themabijeenkomst, dan kan dit een volgende keer meegenomen worden. Wel graag 
dan voor de volgende periode. 
 

Afronding
Het voorstel gaat als hamerstuk naar de raadsvergadering van 6 oktober 2022.

Advies Raadsvoorstel inzake Regionaal Veiligheidsplan gaat als hamerstuk naar de raad van 6 oktober 2022

Actie -

Toezeggi
ng

-

9 Raadsvoorstel inzake Verordening jeugdhulp gemeente Boekel 2022
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Voorgesteld besluit:

Vast te stellen de Verordening jeugdhulp gemeente Boekel 2022. 

De huidige verordening dateert uit 2015 en dient geactualiseerd te worden. Met het vaststellen van deze nieuwe 
verordening wordt niets gewijzigd aan het jeugdbeleid binnen de gemeente Boekel en beschikt onze gemeente 
weer over een actuele verordening die voldoet aan wet- en regelgeving, aansluit bij regionale (inkoop)afspraken 
en gewenst gemeentelijk beleid.

Eerste termijn woordvoerders: mw. Jansen (DOP), dhr. Koolen (VVD), dhr. Van den Hoogen (GVB), dhr. 
Gruijters (CDA)
Vragen en opmerkingen die aan de orde worden gesteld.
- DOP komt met amendement om de juridische omissies uit het voorstel te halen.
- Kan de jeugd met dit voorstel goed opgevangen worden?
- Is het advies van ASD-adviesorgaan inzichtelijk? Zou dit er niet moeten zijn?
- Art 18 bepaalt dat jeugdigen en ouders betrokken worden. Is dit gebeurd?

Wethouder Willems reageert op de eerste termijn.
Het college heeft zijn best gedaan om de nieuwe verordening inzichtelijk te maken en aan te geven wat de 
verschillen zijn tussen de oude en nieuwe verordening. De opmerkingen over de juridische houdbaarheid van het 
stuk is onduidelijk voor de wethouder. Hij staat open voor aanpassingen.
Jeugdigen en ouders betrokken? Het beleid is regionaal vastgesteld. Het is wel via de ambtelijke organisaties 
afgestemd. De wethouder heeft er geen kennis van of ouder en jeugdigen betrokken zijn. 
Het voorstel is wel voorgelegd aan het adviesorgaan ASD. Zij zijn akkoord met het voorstel. Dit advies mist 
inderdaad als bijlage. De wethouder kijkt of er een schriftelijk advies is van ASD. En doet dit dan de raad 
toekomen. 

Tweede termijn: mw. Jansen (DOP), dhr. Koolen (VVD)
- Juridische omissies betreffen o.a. artikel 13 lid 2 bevoegdheden college en strafbare feiten.
- Schriftelijk advies van een adviesorgaan gewenst bij dit soort verordeningen?
Wethouder Willems geeft aan dat bij heel veel beleidstukken de ASD wordt betrokken. Er is in dit geval wel 
gevraagd om advies, maar het is niet toegevoegd aan het stuk. Dit is een omissie.

Afronding
Het voorstel gaat als bespreekstuk naar de raadsvergadering van 6 oktober 2022. 

Advies Raadsvoorstel inzake Verordening jeugdhulp gemeente Boekel 2022 gaat als discussiestuk naar de 
raad van 6 oktober 2022.

Actie -

Toezeggi
ng

De wethouder kijkt over er een schriftelijk advies ligt van ASD en stuurt dit dan de raad toe. 

10 Mededelingen, ingekomen stukken en memo’s

Er zijn geen verduidelijkingsvragen aangemeld bij de griffie.

Advies -

Actie -

Toezeggi
ng

-

11 Vaststelling advieslijst vergadering 8 juni 2022
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Vastgesteld

12 Rondvraag

Mw. van Mensvoort (CDA) Molen vraagt de wethouder in hoeverre een nieuwe bewoner het draaien van de 
molen kan tegenhouden? Deze vraag wordt morgen opnieuw gesteld in de commissie. 

Dhr. van Lanen (DOP) heeft een vraag over de ontwikkelingen rond armoede, stikstof en energiecrisis. Welke 
impact heeft dit voor gemeente Boekel? Kan het college t.z.t. aangeven hoe hij hierin staat. 

In het Boekels weekblad stond dat, samen met de gemeente, gezorgd wordt dat de buurtbus wordt geactiveerd. 
Dit gaat gebeuren in oktober dit jaar. 

Mw. Jansen (DOP) heeft een vraag over de energiearmoede. Wat is de stand van zaken rond de energie 
uitkering?
Wethouder Willems beantwoordt de vraag van DOP. Aan mensen die we kennen zijn actief 500 en 800 euro 
uitgekeerd. Bij de eerste tranchebrief zijn mensen opgeroepen zich kenbaar te maken. We hebben 10 à 15 
reacties gekregen er hiermee aan de slag gegaan. Zo actief mogelijk mensen benaderen we mensen op de 
regeling.

Dhr. Van den Hoogen (GVB) stelt een vraag over de brief inzake de WOZ. Er wordt inwoners gevraagd foto’s te 
maken van de binnenkant van hun huis. Staat het college achter deze werkwijze? 
Burgemeester van den Elsen College staat er volledig achter. Het biedt de mogelijkheid om een beter beeld te 
hebben van de waarde van een pand. Met deze manier kunnen bezwaren worden teruggedrongen en dat is de 
hoofdreden dat het een mooie manier is. We hebben nog weinig negatieve reacties gekregen. 

Advies -

Actie -

Toezeggi
ng

-

13 Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering om 21.02 uur en dankt eenieder voor zijn/haar bijdrage. 

Commissievergadering Bestuur en Samenleving – 20/09/2022 

Handtekening

Commissiegriffier, Voorzitter,
Joyce le Comte Matt Kanters
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